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Απο την 1η Σεπτεμβρίου 2005 η νεα διοίκηση του Τ.Ε.Ι. Αθή
νας ανέλαβε τα καθήκοντά της και, συγχρόνως, την ηθική υ
ποχρέωση υλοποίησης των προεκλογικών εξαγγελιών μας.

Όλοι όσοι ζούμε και εργαζόμαστε 
στο Τ.Ε.Ι. Αθήνας έχουμε επίγνωση 
των τεράστιων οικονομικών προβλη
μάτων που έχει συσσωρεύσει στο Ί
δρυμα αφ’ ενός μεν η γενικότερη οι
κονομική κατάσταση της χώρας, αφ’ 
ετέρου δε η μεγάλη αύξηση των εκ
παιδευτικών αναγκών (μεταπτυχιακά,

αύξηση αριθμού φοιτητών κλπ).
Το έργο μας λοιπόν διαγράφεται ι

διαίτερα δύσκολο. Με τη διαπίστωσή 
μας αυτή δεν επιδιώκουμε να μετα
θέσουμε τις ευθύνες μας για την α
ντιμετώπιση των προβλημάτων, ούτε 
να εξασφαλίσουμε απΰ μέρους σας

πίστωση χρόνου. Αντίθετα, επιδιώ
κουμε απλά και ξεκάθαρα τη συμπα
ράσταση και τη συνεργασία σας.

Εξάλλου συμπορευτήκαμε για ένα 
μεγάλο χρονικό διάστημα στο παρελ
θόν και θεωρούμε ότι τα τότε δείγμα
τα γραφής μας μπορούν, αν μη τι άλ
λο, να αποτελέσουν εχέγγυο για τη 
μελλοντική μας δράση.

Ενδεχομένως οι προσπάθειες μας 
να χρειαστούν χρόνο ώστε να αποφέ

ρουν τα αναμενόμενα αποτελέσματα.
Δεσμευόμαστε όμως να εργαστού

με σκληρά έως ΰτου υλοποιηθούν οι 
προεκλογικές μας δηλώσεις.

Είναι γνωστό σε όλους σας, παρά 
τις όποιες μεμονωμένες αμφισβητή
σεις, ότι η παρούσα διοίκηση δίνει 
μεγάλη έμφαση στην ειλικρίνεια και 
την αμεσότητα των ανθρωπίνων σχέ
σεων, γεγονός που λειτουργεί κατα
λυτικά στη διευθέτηση κάθε προβλή
ματος.

Αυτή η αρχή αποτελεί την απαραί
τητη προϋπόθεση και για τη μελλο
ντική μας συνεργασία και πιστεύουμε 
ότι, πολύ σύντομα, θα φέρει τους 
πρώτους καρπούς για όλους μας.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ
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ΑΝΤΩΝΗΣ ΚΑΜΜΑΣ

Επιστολή του κ. Νίνου προς 
το διοικητικό προσωπικό
Επιστολή προς όλους τους διοικητικούς υπαλλήλους απέ
στειλε ο πρόεδρος του ΤΕΙ Αθήνας Δημήτριος Νίνος, με 
την έναρξη του νέου ακαδημαικού έτους στην οποία ανα
φέρει τα εξής:

Σε καλό κλίμα η συνάντηση του 
κ. Ταλιαδούρου με 

τις νέες διοικήσεις των ΤΕΙ
Οι πρόεδροι των ΤΕΙ με την ευκαιρία έναρξης του νέου α
καδημαϊκού έτους, συναντήθηκαν με τον υφυπουργό Παι
δείας Σπύρο Ταλιαδούρο και τον ειδικό γραμματέα Τε
χνολογικής Εκπαίδευσης Κ. Σούτσα.«Με την επιστολή αυτή επιθυμώ 

αρχικά να σας εκφράσω τις προσω
πικές μου ευχές για μια ήρεμη και 
παραγωγική χρονιά και να σας επα
ναλάβω για μια ακόμη φορά ότι όλα 
τα μέλη της παρούσας διοίκησης θα 
είναι πάντοτε στη διάθεσή σας, α
ρωγοί και συνεργάτες, στην επίλυ
ση τόσο υπηρεσιακών όσο και προ
σωπικών σας προβλημάτων.

Απαραίτητη προϋπόθεση για τη 
δημιουργία του κλίματος εκείνου, το 
οποίο θα προάγει τις προσωπικές 
και κατ’ επέκταση θα δημιουργήσει 
τις κατάλληλες υπηρεσιακές σχέ
σεις, είναι η απρόσκοπτη συνεργα
σία μεταξύ των προϊσταμένων και 
των υφισταμένων όλων των υπηρε
σιών.

Είναι επίσης γνωστό σε όλους ότι

η περιοδική εναλλαγή αντικειμένων 
συμβάλλει όχι μόνον στην καλύτερη 
επίτευξη των υπηρεσιακών στόχων 
αλλά και στη διατήρηση της καλής 
ψυχικής μας υγείας.

Για το λόγο αυτό, όποιοι από εσάς 
ενδιαφέρονται να μετακινηθούν, ε 
ντός ΤΕΙ, σε υπηρεσία διαφορετική 
από αυτήν στην οποία υπηρετούν 
σήμερα, παρακαλούνται εντός δέ
κα ημερών από τη λήψη του παρό
ντος να υποβάλουν αίτηση, στην ο
ποία θα αναγράφονται οι δυο προτι
μήσεις τους, κατά σειρά προτεραιό
τητας.

Επισημαίνεται ότι μετά την εκπνο- 
ή της ανωτέρω προθεσμίας δε θα 
λαμβάνεται υπόψη κανένα σχετικό 
αίτημα μετακίνησης». ■

Κατά τη διάρκεια της συνάντησης ο 
κ. υφυπουργός ενημέρωσε τους 
προέδρους για το νομοσχέδιο που 
κατατέθηκε στη Βουλή και αφορά σε 
θέματα Πανεπιστημιακής και Τεχνο
λογικής Εκπαίδευσης όπου διαπι
στώθηκε, για άλλη μία φορά, η ομό
φωνη σύμφωνη γνώμη των Προέ
δρων των ΤΕΙ στις ρυθμίσεις που 
προβλέπονται στο εν λόγω Σχέδιο 
Νόμου. (οημ. το οποίο ψηφίστηκε απ’ 
τη Βουλή).

Ο Ειδικός Γραμματέας Τεχνολογι
κής Εκπαίδευσης ενημέρωσε τους 
προέδρους των ΤΕΙ:

· Για τις προσπάθειες εκ 
μέρους της πολιτικής ηγεσί
ας του υπουργείου για την

εξασφάλιση πρόσθετης οι
κονομικής επιχορήγησης για 
τα Ιδρύματα για το τρέχον 
οικονομικό έτος.
· Για την προκήρυξη νέων 
θέσεων Μόνιμου Εκπαιδευ
τικού Προσωπικού όπου ζή
τησε να επιταχυνθεί η ολο
κλήρωση των διαδικασιών ε 
κλογής.

Κατά τη διάρκεια της σύσκεψης ο
ρίστηκε ακόμη η νέα εκπροσώπηση 
της Συνόδου των Προέδρων στο Ε- 
ΣΥΠ και στο ΣΑΤΕ.

Τέλος, ο κ. υφυπουργός ευχαρί
στησε τους Προέδρους για τη μέχρι 
σήμερα άριστη συνεργασία τους και 
για το γόνιμο διάλογο που αναπτύ
χθηκε μεταξύ τους. ■
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